
Erityislukio olisi
mahdottinen
Parempi Pdlkdne -keskusteluti-

laisuudessa 12.9. ehdotin, että

Piilkäneelle alettaisiin kehiuä
erityislukiota. Esimerkiksi otin
luonto- ja ympäristöasioihin
keskittyvanlukion.

Ajatus torjuttiin sillä perus-
teella, että erityislukioita ei enä
olisi mahdollista saada. Olin pe-

rin yllätfynyt vätteesti koska
olin tietoni tarkistanut viillkoa
ennen keskustelua.

Tuossa tilaisuudessa en ha-

lunnut alkaa väitellä, mutta
mielestäni seuraavien seikko-
jen tunteminen olisi tärkeää
lfi on tulevaisuutta pohtiessa:

Erityislukion statuksen ja

rahoituksen voi edelleen saada.

Myöntämiskriteereitä on sel-

kiytetfy muun muassa niin, etki
erikoisalan piäii ollayhtelskun-
ndlisesti rjrkeä ja sillä on mah-
dollisuudet j atkokoulutuksen
saamiseen korkeakouluissa
ja muissa alan koulutuksissa.
Esiin tuomani ehdotus luonto-

ia ympäiristöalan erityislukiosta
vastaisi hyvin nätä kriteereitä.

Lisätietoa saa OKM:n sivuil-
ta, www.Finlex.fi : Lukiolaki,
www.eduskunta.fi: HE
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